
Protokół Nr 164121
ze zdalnego posiedzenia Zarządu Powiatu Wołowskiego

w dniu 30 sierpnia 2021 r.

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wołowi e
przy pl, Piastowskim 2 w Wołowie w godz. 17.00 - 18.30

W posiedzeniu uczestniczyli:
1) Janusz Dziarski - przewodniczący Zarządu
2) Jarosław Iskra - członek Zarządu
3) Józef Szumilas - członek Zarządu
4) Anna Wróbel- członek Zarządu
5) Artur Fojt - członek Zarządu

Nadto na posiedzeniu byli obecni:
p. Beata Sadowska- Skarbnik Powiatu.

Otwarcia posiedzenia dokonał pan Starosta, witając uczestników spotkania.
Następnie p. Starosta przedstawił porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.
3. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmiany budżetu Powiatu

Wołowskiego na 2021 rok.
4. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie uchylenia uchwały Zarządu

Powiatu Wołowskiego nr 154/455/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie powierzenia
stanowiska Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Wołowi e

5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjecie proponowanego porządku posiedzenia.

Zarząd jednogłośnie przyjął proponowany porządek posiedzenia.

Ad. 3 Rozpatrzenie oraz podjecie uchwały Zarządu w sprawie zmiany budżetu Powiatu

Wołowskiego na 2021 rok.

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Wniosła o uwzględnienie
poprawki w projekcie uchwały w paragrafach w rozdziale 80142 w budżecie Powiatowego
Centrum Edukacji i Pomocy Psychologiczno - Pedagogicznej w Wołowie. Ponadto dodała, iż
odbyło się wspólne spotkanie z burmistrzem Gm. Brzeg Dolny, kierownikiem wydz. oświaty
oraz wicestarostą dot. wprowadzenia komunikacji autobusowej na terenie powiatu
wołowskiego w tym na drogach gminnych oraz związanej z tym kwestii finansowej. P. Skarbnik
podsumowała oraz wskazała potrzebę zmiany w budżecie i zabezpieczenia środków fin.

Wicestarosta J. Iskra nawiązał do ustaleń dotyczących uruchomienia od września
pilotażowego transportu autobusowego między Brzegiem Dolnym a Wołowem. Dodał, iż
Covid-19 wstrzymał prace nad uruchomieniem transportu. W sierpniu miała zapaść decyzja
przewoźników dot. rozpoczęcia pracy od września. Planowano uruchomienie transportu w
zeszłym roku, przez Covid-19 opóźniło się. Uruchomienie pilotażowego kursu planowane w
dniu 06 września br. Oferta komunikacji autobusowej skierowana jest do wszystkich
mieszańców powiatu wołowskiego. Celem jest skomunikowanie oddziałów szpitalnych i
przychodni PCM w Brzegu Dolnym oraz w Wołowie. Przygotowane będą w tej sprawie pisma
do włodarzy Gm. Wińsko i Gm. Wołów, w których zwrócimy się o współpracę w tym zakresie.
Koszty przedsięwzięcia są niewielkie w odniesieniu do korzyści jakie będą mieli mieszkańcy.
Jak dołączą pozostałe gminy, koszty jednostkowe będą niewielkie.
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Wicestarosta J. Iskra przedstawił planowane testowe kursy powiatowej komunikacji
autobusowej. Szczegóły zostaną podane do publicznej wiadomości. Omówił kwestie formalne
związane z przygotowaniem trasy autobusowej. Koszt biletów to 4 zł normalny, 2 zł ulgowy.
Dostępne będą również miesięczne bilety dla mieszkańców.

P. Józef Szumilas nadmienił, aby w dzień inauguracji nowego roku szkolnego poinformować
o planowanym uruchomieniu komunikacji na terenie powiatu wołowskiego. Zapytał o promocję
działań w powiecie. Zaapelował o skuteczne poinformowanie mieszkańców.

Wicestarosta J. Iskra dodał, iż planuje promocję powiatowej komunikacji autobusowej w
mediach.

P. A. Wróbel wskazała, że planowana trasa autobusowa nie uwzględnia trzech powiatowych
szkół. Wielu uczniów dojeżdża do tych szkół. Sprawa dojazdu jest problemem podczas
naboru.

Wicestarosta J. Iskra w odpowiedzi wskazał, że jest to trasa pilotażowa. Nadto zwróci się do
burmistrza Wołowa o współpracę w zakresie rozszerzenia komunikacji o Gminę Wołów.
Wspomniał, iż jakiś czas temu odbyło się spotkanie w tej sprawie z burmistrzem Wołowa i był
zainteresowany wprowadzeniem komunikacji autobusowej. Jak będzie zgoda na współpracę
w tym zakresie ze strony Gmin to komunikacja autobusowa zostanie rozszerzona na teren
Gm. Wołów i Gm. Wińsko. Priorytetem dla powiatu wołowskiego jest połączenie oddziałów
szpitalnych PCM Brzeg Dolny i Wołów z uwagi na przeniesienie oddziału wewnętrznego do
Brzegu Dolnego.

Starosta J. Dziarski dodał, iż działania zostały podjęte, aby zapewnić mieszkańcom powiatu
wołowskiego dostęp do szpitala PCM w Brzegu Dolnym i Wołowie w związku z konsolidacją
zadań medycznych.

Wicestarosta J. Iskra dodał, iż każdy włodarz będzie finansował swoją część trasy
autobusowej.

P. Skarbnik odniosła się do kwestii formalnych oraz finansowych przedsięwzięcia.

P. J. Szumilas zaapelował, aby dążyć do skomunikowania całego powiatu.

P. A. Wróbel zasugerowała wykonanie statystyki osób korzystających z połączeń.

Wicestarosta J. Iskra przychylił się do powyższego głosu.

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania:

Zarząd 5 głosami za. przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących

sie podjął uchwałe Zarządu w sprawie zmiany budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021

rok.

Ad. 4 Rozpatrzenie oraz podjecie uchwały Zarządu w sprawie uchylenia uchwały

Zarządu Powiatu Wołowskiego nr 154/455/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie

powierzenia stanowiska Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika

w Wołowi e

Starosta J. Dziarski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. W dniu 27 sierpnia
2021 r. Pani Halina Łosiewicz zwróciła się z prośbą o rozwiązanie stosunku pracy za
porozumieniem stron, proponując jednocześnie dzień 31 sierpnia 2021 r. jako termin
rozwiązania umowy. Prośbę swoją umotywowała nabytym prawem do emerytury. Stanowisko
dyrektora uchwałą Zarządu Powiatu Wołowskiego nr 74/238/16 z dnia 13 kwietnia 2016 r. Pani
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Halinie Łosiewicz powierzono na okres od dnia 1 września 2016 r. do dnia 31 sierpnia 2021 r.
Zgodnie z art. 88 ust. 1 Ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela, do przejścia na
emeryturę wymaganie jest rozwiązanie stosunku pracy natomiast funkcja dyrektora
przysługuje jedynie nauczycielowi a więc osobie zatrudnionej w szkole (art. 62 ust. 1 Prawo
Oświatowe). Rozwiązując stosunek pracy Dyrektor przestaje być nauczycielem i staje się
emerytem. Dodał, iż jest w tej sprawie opinia prawna, nadto sprawa była konsultowana z
Kuratorium Oświaty we Wrocławiu.

Starosta J. Dziarski poinformował o otrzymanej korespondencji od P. Dyrektor. Przedstawił A.
Wróbel szczegóły dot. organizacji pracy w szkole.

P. J. Szumilas zapytał o konieczność podejmowania tejże uchwały uznając ją za
bezprzedmiotową.
p. A. Fojt w odpowiedzi wskazał, iż przedmiotowa uchwała jest potrzebna, ponieważ
powierzenie stanowiska P. Dyrektor zostało zatwierdzone uchwałą Zarządu.

Starosta J. Dziarski odczytał korespondencję od Pani Dyrektor H. Łosiewicz.
Nadto wskazał, iż dla zabezpieczenia pracy szkoły niezbędne jest powołanie osoby pełniącej
obowiązki wicedyrektora szkoły.

P. Skarbnik odniosła się do skutków finansowych dla budżetu powiatu w zw. z powyższą
sprawą.

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania:

Zarząd 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących
sie podjął uchwałe w sprawie uchylenia uchwały Zarządu Powiatu Wołowskiego nr
154/455/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora
Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Wołowi e

Ad. 5 Sprawy różne.

Starosta J. Dziarski odniósł się do wniosku kierownika Wydziału Ochrony Środowiska,
Rolnictwa i Leśnictwa dot. realizacji zadań z zakresu edu kacji ekologicznej i propozycji
przekazania za dania do częściowej realizacji Dyrektor P owiatowego Centrum Edukacji i
Pomocy Psychologiczno - Pedagogicznej w Wołowie P. K. Adaśko.

P. Skarbnik odniosła się do kwestii finansowych związanych z realizacją wniosku w zakresie
możliwości otrzymania dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego. Zasugerowała realizacje
zadania w dwóch etapach.

Starosta J. Dziarski dodał, iż sprawa jest w toku. Wymaga głębszej analizy.

P. J. Szumilas odniósł się do spotkania z Premierem RP Mateuszem Morawieckim i
zapowiedzi w październiku br. drugiego naboru wniosków w ramach Rządowego Funduszu
Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych.

Starosta J. Dziarski poinformował, iż od 01 września br. zostaje uruchomiony oddział
wewnętrzny w PCM Wołów. Dodał, iżwizytował wspólnie z Wicestarostą szpital PCM w Brzegu
Dolnym, prace remontowe postępują, wskazał potrzebę zakupu nowej windy. Nadmienił o
potrzebie zwołania posiedzenia zarządu w celu powołania osoby pełniącej obowiązki dyrektora
szkoły. Sprawa jest konsultowana z kancelarią prawną. Sprawa jest dość skomplikowana.

Ad. 6 Zamkniecie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku p. Starosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu
Wołowskiego.
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Na tym protokół zakończono.
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